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Samråd	om	vattenverksamhet	för	Lilla	Lidingöbron	
	
Lidingö	Hembygdsförening	(LHF)	har	inbjudits	till	samråd	om	vattenverksamhet	för	
Lilla	Lidingöbron	och	lämnar	härmed	följande	synpunkter,	huvudsakligen	rörande	den	
nya	brons	utformning	och	anpassning	till	omgivande	landskap.		
	
LHF	beklagar	att	staden	beslutat	om	rivning	av	den	gamla	bron,	som	otvetydigt	äger	ett	
betydande	kulturhistoriskt	värde.	Om	rivningen	blir	av	är	det	mycket	angeläget	att	en	
ingående	kulturhistorisk	dokumentation	genomförs	dessförinnan.		
	
LHF	har	inga	invändningar	mot	det	föreslagna	läget	av	den	nya	bron,	ifrågasätter	dock	
det	kortsiktiga	valet	av	ett	enda	spår	och	avsaknad	av	öppningsbarhet	samt	har	tidigare	
påtalat	att	behovet	av	etableringsytor	för	bygget	borde	omfatta	den	mark	som	nu	
planeras	för	ett	akvarium.	
	
Vad	gäller	utformningen	av	den	nya	bron	anförs	i	samrådsunderlaget	att	brotyp	kommer	
att	fastställas	senare	och	skall	beslutas	i	samband	med	upphandling	av	entreprenör	på	
grund	av	ställda	funktionskrav	som	hänsyn	till	drift,	underhåll	och	framkomlighet.	Inte	
ett	ord	om	krav	på	estetisk	utformning	vilket	enligt	LHF	är	en	utomordentligt	allvarlig	
brist.		Frågan	om	hur	den	nya	bron	kommer	att	se	ut	och	anpassas	till	naturlandskapet	
är	givetvis	av	största	vikt	och	bör	prövas	noggrant	t	ex	genom	arkitekttävling.	I	
underlaget	redovisat	inför	stadens	inriktningsbeslut	framhölls	vikten	av	god	gestaltning	
och	att	landskapsstudier	bör	genomföras,	men	förslag	till	krav	på	detta	saknas	i	
samrådsunderlaget.	Det	är	enligt	LHF	utomordentligt	angeläget	att	krav	på	utformning	
ställs	från	stadens	sida	innan	entreprenaden	upphandlas.	Risken	för	en	alltför	klumpig	
utformning	med	begränsad	genomsikt	under	bron	förefaller	annars	uppenbar.			
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